
  

 

 
 
 

Protokoll 
Styremøte tirsdag 27.8.19 kl. 1830 

Møterom - Flerbrukshall 
  Til stede Forfall Ikke møtt 
Leder: Ann-Karin Linnerud X   
Nestleder: Simen Sæterdal X 

  

Sekretær Kaisa Froyn X   
Styremedlem Oliver Dimovski X    
Styremedlem Ingrid Haukvik-Jensen 

 
X  

Styremedlem Leila Sarikhani 
 

X   
Styremedlem Ivar Haukvik 

 
X  

Regnskapsansvarlig Kristin Haarseth X 
 

 
 
 
H 30/2019 Protokoll fra forrige møte 28.05.19 v/Ann-Karin 
Godkjent 

 
H 31/2019 Økonomi  

  
Ikke skjedd så mye siden sist. 
Nye klubbadmin er ikke oppgående ennå. Vi bruker fortsatt den gamle til alt er på plass. 
Samtlige av frivilligheten skal meldes inn som medlemmer, selv om de ikke betaler noe. Dette 
kan kombineres opp mot registrering av politiattester. 
 
H 32/2019 Anlegg 
Klubbhuset- Markiser er montert, gress på sidene, men bygget er ikke ferdig før i desember. 
Brukermøte holdes snart. HS må ta ansvar i forhold til innkjøp av hvitevarer, møtebord, stoler 
etc. Tas opp på oktobermøte. 
 
H 33/2019 Status/Info fra diverse møter/fora/generelt 

• SPOND- Medlemsregisteret vårt må være i klubbadmin. SPOND er et 
kommersielt system. Gruppene kan bruke det til innkalling til sine aktiviteter osv.  

• ISU- innkalling til møte 10/9, kl. 19-20 Oliver og Ann Karin stiller. 
 

H 34/2019 Hjemmesiden Årvoll IL/mailsystemet/nettsiden Bjerkeløpet 
• Eksisterende hjemmeside bra nok, Oliver tar over ansvaret fra Ola. 
• Det kommer mye spam mail inn på styreleder mailen- Oliver ser på dette også. 
• Skal vi beholde nettstedet Bjerkeløpet, det koster pr år. Nettstedet kan legges 

ned. Ann Karin sender en mail til Ola på dette. 
 

 



  

 

H 35/2019 Eventuelt 
 

Politiattester: Det har vært en gjennomgang og opprydding av postboksen, det jobbes med et 
enklere system i høst. 
 
Akers avis; Årvoll IL bør ha en side med reklame i avisen ca. 1-2 ganger i året. Ca 10000,- pr 
gang. Hører med gruppestyret om dette er ok. Få med ny hall, og nye bilder. 
 
 
   

 
 
 


